
Referat fra styremøte 
15.01.2024.     Kl.19:00 - 21:30 
Møtested: Teams 
 
Til stede: Rita Bjorland, Oddbjørn Olsen, Anett Mari Gjerstad, Anne Karin Pedersen, Olaus Meltveit, 
Anders Johnsen, Anne Gro Johnsen, Ruth Føreland, Thorbjørn Berg og Rune Hallgren 
 
Referent: Ruth Føreland 
  
SAK 10/23 
Årsmøtetreffet/ Årsmøte 
Annonse/ Innkalling til årsmøtet må lages. 
Må inn i Bobilen til 8 februar.. 
  
 Årsmøtetreffet / Årsmøte helga 24.-26.mai avholdes på Lista Flypark. Årsmøtet avholdes lørdag 
kl.12:00. for alle medlemmer. Treffkomiteen er i startfasen.  
Programmet legges ut i Bobilen og i Nyhetsbrevet  
 
SAK 12/23 
Innhentet priser til fysisk styremøte 12 til 14 april 
fått priser to plasser. 
Rosfjord Lyngdal og Tommys Kjøkken Sokn. 
Priser vil bli lagt frem i styremøtet. 
 
Fysisk styremøte 12.-14.april er satt på vent, da vi avventer pris på flere alternativer.   
 
SAK 13/23 
Tema kveld i Agder  
Ruth tar oss gjennom plan og dato på dette. (statensvegvesen) 
 
Temakveld i Agder er satt på vent til etter Påske. 
Vil bli annonsert så fort det lar seg gjøre.  
  
SAK 15/23 
Rita og Anne Karin må finne dato til å hente resten hos Irene. 
 
Rekvisita hentes innen januar 2024.  
 
SAK 16/23 
Skaphenger og lagerplass for denne. 
Priser innhentet. Vil bli frem lagt i styremøte. 
 
Priser er innhentet og opplyst om, avventer til behovet melder seg.   
 
SAK 1/24 
Ønske om mal til medlemsmøter. 
Ruth tar oss gjennom forslaget vi blir enige etter gjennom gang. 
 
Forslag på mal for gjennomføring av medlemsmøter er gjennomgått, og anbefales brukt som veileder 
i kommende møter.  
 
 



SAK 2/24 
Behandle søknad til støtte Tau treffet stander støtte og søknad om ekstra støtte. 
se tidligere sendte mailer. 
 
Søknad innvilget.  
 
SAK 3/24 
ABOBIL Bobilhelg 2 til 4 februar. 
De ønsker vi kommer der og har stand.. 
hvem og hvor mange kan hjelpe til her. 
 
Styret stiller med representanter på stand nevnte helg. Medlemmer som ønsker å delta er velkomne. 
 
SAK 4/24 
Kasserer tar en gjennom gang på økonomien. 
hvordan havnet vi ut i forhold til budsjett som blei godkjent på årsmøtet 2023. 
legg frem for styret. 
 
Gjennomgått budsjett og regnskap for 2023. Ingen motsigelser. Leveres revisor i uke 6. 
 
SAK 5/23 
Medlemsmøte i Rogaland. Hvor og hvem kan bli med på dette. 
 
Jobbes med medlemsmøte i Rogaland, og satser på gjennomføring i april.  
 
Når vi er ferdig med saker tar vi opp ting under div viss noen har noe her. 
  
DIVERSE:  
Valgkomiteens leder blir med i neste styremøte for å formidle hvor i prosessen de er kommet.  
Forslag for å få ned kostnader generelt ble nevnt. Må sendes til behandling på Årsmøtet. 
Markedsføring og rekruttering til og av medlemmer tematiseres. 
 
NESTE STYREMØTE ER 12.MARS kl.19:00-21:00 PÅ TEAMS. 
 
 
 
 
 
 


